
ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ

НА ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО КМЕТА

НА ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО

ПИТАНЕ

от Якоб ван Бейлен,

съветник от групата на 

„Демократична България - обединение“

Относно: Бившата галерия “Иван Христов” на ул. “Гурко” 17

УВАЖАЕМИ Г-Н КМЕТ,

На 17 август 2021 г. ви попитах за реставрацията на бившата галерия “Иван 
Христов”, ул. “Гурко” №17, собственост на Общината. В отговора си Вие обещахте 
реставрацията да бъде част от инвестиционната програма за 2022 г.

На 12.02.2022 написах имейл на г-жа Мариела Цонева и г-жа Маринела Джартова за 
програмата: “Целева финансова подкрепа за извършване на специализирани 
консервационно-реставрационни дейности по недвижими културни ценности за 2022 
г.” на Министъра на културата, с въпроса дали тази програма може да се използва за 
възстановяване на общинската сграда.

Не получих отговор на имейла си.

През априлските заседания на комисиите не открих възстановяването на галерията 
“Иван Христов” в инвестиционните планове за 2022 г., както бях обещал. Когато 
попитах за това, отговорът беше, че Общината е кандидат за програма на 
министерство на културата за опазване и възстановяване.



В тази връзка имам следните въпроси:

1. Община Велико Търново подавала ли е проектно предложение към Министерство 
на културата за консервационно-реставрационни дейности по бившата галерия 
“Иван Христов”?

2. Одобрена ли е кандидатурата за възстановяване на бившата галерия “Иван 
Христов” и ако да, за каква сума е проектът за реставрация и кога ще започне?

3. Ако кандидатурата не е подадена или не е била одобрена, имате ли готовност да 
представите на редовната сесия следващия месец предложение за промяна на 
инвестиционната програма за 2022 г. като включим в нея необходимото 
финансиране за пълното възстановяване на бившата галерия “Иван Христов”, ул. 
“Гурко” 17, как то сте обещали на 26 август 2021 г.?

С уважение,

21 юни 2022 г. 
Велико Търново

Якоб ван Бейлен
/общински съветник на групата “ДБ-о”/


